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buiten verzoek

Hoe voorkomt VWS dat de bevolkingsonderzoeken weer stilgelegd moeten worden door corona

• Het Centrum voor Bevolkingsonderzoek van het RIVM heeft nauw contact met partners uit

de zorg om te borgen dat clienten die vanuit het bevolkingsonderzoek doorverwezen

worden terecht kunnen

• Hierdoorzal ook snel duidelijk worden waar knelpunten optreden en kan bij de planning
van de bevolkingsonderzoeken en de vervolgzorg hier rekening mee worden gehouden

• De inzet is dan ook om kosten wat kost te voorkomen dat de bevolkingsonderzoeken weer

tijdelijk stilgelegd moeten worden

• Deelnemers met vragen kunnen terecht bij de telefonische hulplijnen van de

screeningsorganisaties of op de site van het RIVM

Hoe veel levens heeft de tijdelijke stillegging gekost
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• Dat is pas richting het eind van dit jaar goed te duiden en hangt deels af van het tempo
waarmee de bevolkingsonderzoeken weer op voile kracht draaien en de inhaalslag wordt

ingezet
• Borstkanker baarmoederhalskanker en darmkanker ontwikkelen zich meestal langzaam

Met de bevolkingsonderzoeken worden vooral voorlopers van deze kankers of kankers in

een vroeg stadium opgespoord
• We verwachten dat de negatieve gezondheidseffecten voor de doelgroep van het

bevolkingsonderzoek gemiddeld daarom niet heel groot zullen zijn Voor een aantal

individuele clienten kan dit anders liggen Bijvoorbeeld als een voorstadium door de

vertraging in een later stadium wordt opgespoord waardoor een zwaardere behandeling

nodig kan zijn

Klopt het dat het borstkankeronderzoek achterstanden oploopt

• Bij borstkanker zien we helaas een structureel te kort aan laboranten Daardoor lukt het

niet in alle regio s om vrouwen om de twee jaar uit te nodigen ook voor de coronacrisis

was dit een probleem
• De screeningsorganisaties doen eralles aan om mensen aan te nemen en op te leiden

maar de mogelijkheden daartoe zijn eindig
• Daarom wordt ook gekeken naar mogelijkheden om met meer fundamentele aanpassingen

in het programme de beschikbare capaciteit zo goed mogelijk in te zetten zodat de

gezondheidswinst voor vrouwen zo hoog mogelijk is

• In het najaar zal de Staatssecretaris hierover besluiten


